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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №18

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно
многообразие проведено на 23.06.2020г. от 10:00 часа

Днес, 23.06.2020г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК. При направената 
проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински съветници поради 
което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на присъстващите членове на 
комисията е приложен към протокола - Приложение №1.

Малина Едрева докладва дневния на ред на заседанието като предложи 
комисията да разгледат приоритетно т. 2 от дневния ред (Доклад вх. № СОА19- 
ППОО-5-/12/08.06.2020г. относно: Участие във Втора фаза на европейски проект 
"Достъп до култура за всички граждани" (АССЕ88 1о СнИиге Гот аП СШхепз), 
финансиран по Програма УРБАКТ III на Европейския съюз с вносител доц. д-р 
Чобанов) и първа допълнителна точка относно приемане на решение за изменение 
и допълнение на Решение №224 по протокол 15 от 11.6.2020г.

Михаил Паргов отправи предложение за допълнение на дневния ред в точка 
разни с въпрос към доц. д-р Чобанов относно актуална информация за делото 
заведено от страна на г-жа Мирела Гошкарян, бивш директор на ДГ №151, срещу 
Столична община.

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

Въз основа на гласуването комисията реши:
Приема дневния ред на заседанието с направените предложения.

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА19-ПП00-5-/12/08.06.2020г. относно: Участие във Втора фазана 
европейски проект "Достъп до култура за всички граждани" (АССЕ88 1о Сийпге Еог аП



СШхепз), финансиран по Програма УРБАКТIII на Европейския съюз с вносител доц. д- 
р Тодор Чобанов - зам.-кмет на Столична община

Доц. д-р Тодор Чобанов информира комисията, че Столична община е била част 
от първа фаза на проекта Урбакт с цел проучване на възможности за по-различни 
иновативни подходи за организация на творческия процес. Настоящият доклад се 
отнася за втора фаза на проекта, която е аналитична и се фокусира върху 
сътрудничество между седем европейски столици с цел обобщаване на опит и 
добри практики в сферата на достъпа до култура.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По доп. т. 1 от дневния ред:

Доклад вх. № СОА20-ВК66-4460/2/19.06.2020г. относно: Приемане на решение за 
изменение и допълнение на Решение №244 по Протокол № 15 от 11,06,2020г. на СОС, 
по повод изменение и допълнение на т. 1.2.6. от същото с вносители Малина Едрева - 
председател на ПК по ОКНКМ и доц. д-р Тодор Чобанов - зам.-кмет на Столична 
община

Доц. д-р Чобанов докладва, че става дума за поправка с редакционен характер 
относно приниципа на работа на комисията по подбор на предложенията за 
изменения на събитията част от Календара на културните събития на Столична 
община и Столична Програма “Култура”.

Веселин Калановски изрази мнение, че разглеждания доклад създава 
преференциални условия за ползване на открити сцени за общински инициативи 
(прояви част от Културния Календар на Столична обшина, Столична Програма 
“Култура”) и институции (Общински културни институти), което той не намира 
за редно.

доц. д-р Тодор Чобанов изтъкна факта, че общинските театри са лишени от 
държавна субсидия, което само по себе си ги поставя в инициално неравностойно 
положение. В допълнение, доц. Чобанов сподели, че е напълно адекватно 
местната власт да подкрепя структури, чийто принципал е.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.



Общо гласували:
в т.ч.: 12

За 11
Против няма

Въздържали се 1

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-4732/15.06.2020г. относно: Отпускане на средства за 
довършване изграждането или поддръжка на църковни храмове в гр. София с вносител 
Йорданка Фандъкова - кмет на Столична община

Доц. д-р Тодор Чобанов запозна комисията с процеса на оценка на постъпилите 
предложения за финансова подкрепа за довършване изграждането или поддръжка 
на църковни храмове в гр. София базиран на анализ на информация предоставена 
от петиторите и на оценка на реалните нужди. Докладът предлага Столична 
община да подкрепи строителните дейности свързани с четири обекта: Курилски 
манастир “Св. Иван Рилски”, кв. Курило, район Нови Искър, храм “Св. Пророк 
Илия” в кв. Княжево, Арменска апостоличекса църква и храм “Св. Климент 
Зографски” в район Изгрев.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-2075/05.03.2020г. Приемане на Правилник за изменение и 
допълнение на Правилника за организацията и дейността на Столичния общински съвет 
с вносители Силвия Христова, Ботьо Ботев. Диана Тонова, Карлос Контрера, Борислав 
Иванов, Борис Бонев - общински съветници

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
следните изменения и допълнения в Приложение 1:



- в чл. 12, ал. 2 след текста „Актовете на СОС заедно със съпътстващите ги доклади“ да 
се добави текстът в скоби: . (без приложенията към тях)“.

- в чл. 49, ал. 5 след текста „Документи, които нямат характер на доклад е проект за 
решение до СОС, ...“ да се добави текстът „..., в това число приложения,...“

- в чл. 56а, ал.1 да се добави текст: „Заседанията на ПК може да се провеждат 
дистанционно по решение на СОС с 2/3 мнозинство от общия брой съветници“.

- в член 66 ал. 1 се изменя, както следва:
точка 1 да стане точка 3, съответно част „В“
точка 2 част „Б“ да стане точка 1 част „А“
точка 3 част „В“ да стане точка 2 част „Б“

- в чл. 67а, ал. 1 да се добави текст: „Заседанията на СОС може да се провеждат 
дистанционно по решение на СОС с 2/3 мнозинство от общия брой съветници“.

- в чл. 130 ал. 11, да е добави текст „В едно заседание на СОС могат да се разглеждат до 
пет питания към кмета на Столична община и до пет питания към районните кметове“

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 7

Против няма

Въздържали се 5

По т. 4 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ВК66-4757/16.06.2020г. относно: Поставяне на паметна плоча на 
проф. д-р Константин Кацаров в гр. София, ул. „Любен Каравелов“ №34, където той е 
живял. Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма



По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-КИ18-155/1/18.06.2020г. относно: Поставяне на паметна плоча на 
Нейчо Попов, Георги Калоянчев и Стоянка Мутафова на сградата, където те са живели, 
в гр. София, ул.”Люботрън”, №96, бл.З, вх. А с вносител Малина Едрева - председател 
на ПК по ОКНКМ с вносител Силвия Христова - общински съветник
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА20-ДИ05-1451/3/18.06.2020г. относно: Поставяне на естествен камък, 
адаптиран в градска среда в парк „Владимир Заимов” с вносител Малина Едрева - 
председател на ПК по ОКНКМ
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като прави следното 
изменение в надписа на паметния знак:
- „... княз Фердинанд I... ” да се замени е „... княз Александър I... ”

т. Разни

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Изготвил: /__________
Костанца Иванова

/3 л

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

гМалин^ Едр1*ва

славов

Димитър ЛнГов


